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Csengeri Kamilla megnyitja az ülést 2022. december 06. 19:20-kor.

1. Pénzügyek
Csengeri Kamilla elnök tájékoztatta az elnökséget arról, hogy most 91500 forint van a kasszában,
az előző elnökség óta az összeg 2000 forinttal lett kevesebb. Jánosi Dániel honlapfelelős még
nem fizette be az ő tagdíját. Kamilla kihangsúlyozta, hogy továbbra is mondjuk az embereknek,
hogy tagosodjanak. Bevételi számla írós betanulás is lesz a közeljövőben, addig is ha nagyon
kell, akkor a parafatáblán lévő HB kisokosban megtalálható, hogy hogy kell egy ilyet írni. A
következő elnökségi ülés várhatóan február végén vagy március elején lesz. Ha valaki pénzt tesz
be a kasszába, akkor tegyünk a pénz mellé egy cetlit.

2. Médiamegjelenések
Szabó Vencel PR felelős lemondott, elhozta a lemondó nyilatkozatot, ez mellékletben csatolva
van, emiatt a PR felelős pozíció betöltetlen. Van két lelkes általános elnökségi tag, Klebercz
Timon és Deák Bendegúz, akik általános elnökségi tagbeli feladataikon kívül szívesen elvégzik a
PR-os feladatokat. Az elnökség nem szeretne ezért összehívni egy közgyűlést, nem lesz betöltve
hivatalosan a PR poszt. Kamilla kirakta Instagram sztoriba, illetve highlight-ba az elnökségi
tagok hivatalos fotóit, amit több, mint 100-an megnéztek. Kamilla azt javasolta, hogy többet
foglalkozzunk az Instagrammal, mert azokat a posztokat jobban nézik az emberek, mint a Fa-
cebookosakat. Csapatépítőről megy ki kép, honlapra is kimehet.

Honlap:
Az elnökség tagjainak bemutatkozásai fent vannak a honlapon, Instagram posztok is onnan
lettek. A korábbi jegyzőkönyvek is felkerültek a honlapra, SZMSZ és alapszabály is frissítve
lett, csak a tisztújító jegyzőkönyvét kell előkeresni. Az EHÖK-ös fájl Dani leszedte, mert na-
gyobb volt a fájl, mint amekkorát fel lehetett volna tölteni, viszont a TTK HÖK alapszabálya
fent van. A tavalyi elnökség bemutatkozása még nem lett feltöltve, Szabolics Gergő korábbi
FÓKA-koordinátornak nincs bemutatkozása, de majd Kamilla ír neki egyet. Minden jól van
archiválva, megtalálható az összes létező bemutatkozás, a fizikás képviselőket viszont majd fris-
síteni kell. Fejlécben a szobaszámot továbbra sem lehet frissíteni, Dani mindenhol kereste, hogy
hol lehet megváltoztatni, segítséget is kért Tuhári Ricsitől, viszont ő sem tudta. Furuglyás Kris-
tőf ellenőrző bizottsági tag, korábbi honlapfelelős is belefektetett régen 3 órát, hogy megtalálja,
de neki sem sikerült. Ricsi írt Szántó Lénárdnak, aki készítette a honlapot. Dani ötlete az
volt, hogy kiírjuk a régi szoba ajtajára (2.106), hogy a Mafihe iroda elköltözött, viszont erre
Kamilla azt mondta, hogy már több, mint 1 éve ott vagyunk az új helyen, de egyelőre nem
volt ebből probléma, hogy rossz helyre mentek az emberek. Felmerült az, hogy kellene egy új
tábla a folyosóra, hogy hol található meg a Mafihe iroda, viszont ahhoz kellene egy alapszabály
módosítás, hogy fel tudjuk mutatni, hogy a 3.98-as szobában van az iroda.
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3. Pólók, ajándéktárgyak
Ha valaki adományoz, írjunk egy cetlit, hogy melyik pólót adtuk neki oda, és tegyük be a pólós
borítékba. Furu javaslata az volt, hogy lehetne pólóban fotózkodni, és kirakni Instagramra, így
látnák az emberek, hogy ilyen pólókat lehet kapni. Hivatalosan a PR-os feladata a pólókkal
foglalkozni.

4. Programok
Fiziqs Csocsó:
Tanulság, hogy ne rakjunk ki hivatalos jelentkezési ívet, mert megjelent 2 idegen az eseményen.
Probléma volt továbbá, hogy hiába 6-ra volt meghirdetve a csocsó, páran 7-re mentek oda.
TDK héten is ez volt, hogy 6-kor kezdőtött, de fél 7-re jöttek. Tanulság, hogy előbbre kell meg-
hirdetni az eseményt, és így később kezdeni. Mindent összevetve nagyon jól érezték magukat
az emberek, ezt az eseményt meg lehet tartani, mert nagyon jó volt.

TDK hét:
Ha lett volna olyan, aki elmeséli, hogy milyen TDK-zni, akkor megoldotta volna azt a problé-
mát, hogy sokan későn jöttek. Kamilla javaslata, hogy jövőre legyen 4 héten keresztül, minden
héten lenne 1 nap, amikor TDK nap van. Mivel eléggé későn volt az idei tisztújító, így nagyon
kevés időnk volt megszervezni az eseményt. Felmerült az is, hogy ha a következő tanévben a
4 hetes verzió lenne, akkor az első 2 hetet az előző elnökség szervezné a másik kettőt pedig a
következő, viszont itt nagyon fontos a kommunikáció a régi és az új elnökség között. Fontos
még, hogy figyeljünk oda, hogy legyen HDMI kábelünk. Lesz egy ötletelős elnökségi ülés nyáron
vagy szeptemberben.

Tea és Kex:
Sokan voltak, mindenki jól érezte magát, összességében jó volt.

Online Játekest:
Vizsgaidőszakban tervezünk egy vagy két Online Játékestet. Sokan vidéken laknak, és ezért
nem jönnének fel 1-1 napra, ezért jobb az online verzió. Egyelőre nincs időpont, de majd ki fog
derülni, hogy mikor lesz.

A következő féléves programokról majd következő félévben beszélünk.

5. FÓKA
Sok FÓKA volt a félévben, volt egy, ami rendszeresen volt minden héten. 5 db FÓKA volt a
legutolsó 2 hétben, mert nem volt több ember (6 db lett volna). Egyik FÓKA 1 hetet csúszott,
Papp Zsombor FÓKA-koordinátor rosszul kommunikálta le a dolgokat. Az utolsó 2 hétben
az ELTE közölte, hogy nincs terem, úgyhogy reménykedtünk, hogy legyen és végül lett. Most
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csütörtökön lesz egy online FÓKA, amit Fülepi Dávid fog tartani, ha végül mégsem ő lesz, akkor
Zsombi fog tanítani. Ösztöndíjak is le lesznek adva péntekig, de van egy kis kavarodás. Most
egy oktatónak kell aláírnia a papírokat, pedig eddig a FÓKA-koordinátornak kellett. Zsombi
új ötlete az az, hogy csinál egy FÓKA tartó jelentkezős formot, illetve egy FÓKA véleményezős
formot.

6. Egyebek
A kontaktos és az ösztöndíjas táblázatot mindenkinek ki kell töltenie. Trellohoz kell csatlakoz-
nunk, ott lesznek összegyűjtve a feladatok, ott megmaradnak a dolgok.
Kamilla nagyon köszöni mindenkinek a munkáját, ez az utolsó elnökségi a félévben.

Csengeri Kamilla 20:43-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2022. december 06. 20:43

Csengeri Kamilla Tanács Gerda
EHB Elnök EHB Titkár
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